
B U T L L E T I  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T  A L U N Y  A 17

dent encara portar a l ’Assemblea el projecte de 
segur de vellesa per tractar-se d’un assumpte que 
ha d’estudiar-se detingudament i sobre el quai és 
prudent no manifestar-se fins que s’hagi ben ma- 
dürat i enten que l’estudi que és faci ha d’ésser a 
base del criteri fonamental dels Drs. Figa i Du- 
rich, o sigui, procurant que dins el Reglament de 
la Mutual es procuri agermanar amb les garan
ties i condicions que sigui el rise d’invalidesa 
amb la vellesa.

Intervé el Dr. Figa i diu que eli ha vist sem
pre una dificultat en la creació del segur de V e
llesa tal com està projectat pel Dr. Roseli. E x
posa la coincidència de criteri amb el Dr. Du- 
rich. En resum, la seva intendo és la que ex
posa dit company, o sigui que, a base d’un su- 
plement de quota o de la manera que es cregui 
necessari, es reglamenti dins de la Mutual el sub- 
sidi per vellesa assimilant-lo amb el d’invalidesa a 
base, per exemple, de la reducciô de subsidi pro- 
posada pel Dr. Durich.

Intervé el Dr. Nart. Diu que per la realitzaciô 
de tot projecte és necessari que hi hagi un estât 
d’opiniô favorable, que per aquest projecte de 
vellesa és necessari també que es desperti aquest 
estât d’opiniô sense el quai serà inütil tot estudi, 

per ço que opina que és necessari fer una intensa 
propaganda de la conveniència del segur de ve
llesa i, si reaiment els socis responen, serà quan 
convindrà estudiar-lo d’acord amb el criteri dels 
Drs. Figa i Durich.

La presidèneia proposa i s’acorda per unani- 
mitat que el Conseil no creu oportü ni publicar el 
projecte ni portar-lo a l’Assemblea. Felicitar al 

Dr. Roseli pel laboriós treball que ha fet que de
mostra un excellent coneixement de l’assumpte. 
Que es retomi el projecte al Conseil Administra- 
tiu de la Mutual, pregant-li de fer un nou estudi 
on es procuri agermanar là invalidesa i la vellesa.

Seguidament s’acorda traslladar aquest acord 
al Conseil de la Mutual.

S’acorda admetre socis, a les resuites dels trà- 
mits normals, els següents companys:

Conrad Xalabarder Puig i Joan Casamitjana 
Jutglar, de Barcelona; Claudi Miquel Figarola, 
d’Arenys de Mar, i Antoni Segui Colomponti, 
de Palma de Mallorca.

Les admissions dels Drs. Miquel i Segui res
ten condicionades la primera a la presentació de

la soHicitud d’ingrés a la Mutual, i la segona a 
les resuites de l’aprovació del Reglament de la 
dita Mutual per l’autoritat governativa de la 
provincia de Balears.

Causen baixa voluntària, per traslladar-se a 
Amèrica els Drs. Josep M.a Ariet Genis i Josep 
Trino Mantilla Gómez.

Es llegeix i s’aprova el moviment de Caixa du
rant el proppassat mes de març.

S ’examinen i s’aproven les següents factures 
del Sr: Antoni Flos Gibemau, pessetes 750, per 
quatre pergamins policromats; de la Tipografia 
Occitània, pessetes 2.797*70, pel B u t l l e t ì  d’a- 
bril i pessetes 50 per impresos Mutual ; dels Drs. 
Antoni Lucaya i Damià Marti, pessetes 50 i 60, 
respectivament, per assistènda sessions, i la nò
mina del personal del present mes, per pessetes 
2.695.

Passa a tractar-se de l’Assemblea ordinària de 
Delegats del present any 1927 i s’acorda convo- 
car-la pels dies 28 i 29 del proper mes de juny, 
celebrant-se la primera reunió a les 17 hores i 30 
minuts del primer dia en el locai del Sindicat de 
Metges de Catalunya.

Seguidament, es parla dels temes a presentar a 
l’esmentada Assemblea, acordant-se la següent 
ordre del dia:

1.— 'Memòria del Conseil.
2.— Aprovació de comptes i pressupost.
3.— Elecció de membres del Conseil.
4.— Casal del metge.
5.— Caixa de crédit.
6.— Cooperativa de consum.
7.— Propositions presentades pel Conseil:

a) Sorteig de titols als nous llicenciats.
b) Aclaració a l’acord de l ’Assemblea de 

1923 fent obligatori el pertànyer a la 
Mutual.

8.— Proposicions presentades per escrit:
a) Proposició del partit de Reus.

b) Proposició dels représentants de Bar
celona.

c) Proposició del Dr. Joaquim Monne 
Prats.

9.— Proposicions que es formulin durant l’A s
semblea i de les quais el Conseil jutgi convenient 
la immediata discussió.

10.— Discussió i aprovació de Tacta de l’A s
semblea.

S ’acorda, en compliment de l’Estatut, cursar les


